
B آرمان ملى: تیم ملى بسکتبال بانوان ایران در فینال دیویژن 
کاپ آسیا مغلوب اندونزى شد و از رسیدن به سطح اول قاره کهن 

بازماند. 
  شروع خوب

تیم ملى بسکتبال زنان ایران در اولین دیدار خود از کاپ دسته 
دوم آسیا مقابل مالزى به پیروزى رسید. تیم ملى بسکتبال زنان ایران 
رقابت خود را از روز یکشنبه، 22 مرداد در کاپ دسته دوم آسیا شروع 
کرد و در نخستین مسابقه خود به مصاف مالزى رفت. شاگردان النى 
کاپوچیانى در تیم ایران در پایان این دیدار با نتیجه 65 بر 59 به 
پیروزى رسید. کوارتر اول این دیدار 18 بر 17 به سود مالزى به پایان 
رسید. در کوارتر دوم تیم ملى ایران امتیازات بیشترى گرفت و 21 بر 
13 پیش افتاد تا نیمه اول با حساب 38 بر 31 به سود ایران به پایان 
برسد. در کوارتر سوم رقابت دو تیم نزدیک بود اما در نهایت با برترى 
19 بر 17 ایران به پایان رسید. در کوارتر آخر مالزى -811 پیش 
افتاد اما ایران در نهایت بازى را 65 بر 59 برد. معصومه اسماعیل زاده 
با 13 امتیاز و نگین رسولى پور با 11 امتیاز، بهترین بازیکنان ایران از 
لحاظ کسب امتیاز بودند. از مالزى هم فوك یه یاپ با 28 امتیاز، یک 

تنه حدود نیمى از امتیازات تیم مالزى را به دست آورد. 
نیمه نهایى 

تیم ملى بسکتبال زنان ایران به فینال رقابت هاى کاپ دسته دوم 
آسیا صعود کرد. تیم ملى بسکتبال زنان ایران در مرحله نیمه نهایى 
رقابت هاى کاپ دسته دوم آسیا از ساعت 11و30 دقیقه روز جمعه، 
27 مرداد به مصاف اردن رفت و با پیروزى 72 بر 54 مقابل این تیم، 
فینالیست شد. ملى پوشان ایران که براى دومین بار در کاپ آسیا 
شرکت کرده اند، موفق شدند با شکست قزاقستان براى اولین بار به 
جمع چهار تیم برتر و در ادامه با پیروزى مقابل اردن به فینال صعود 
کنند. تیم ایران کوارتر اول این دیدار را با حساب 26 بر 19 به برترى 
رسید و در کوارتر دوم هم 15 بر 10 پیش افتاد تا نیمه نخست را با 
برترى 41 بر 29 به پایان برساند. در کوارتر سوم هم این ملى پوشان 

ایران بودند که با حساب 18 بر 15 پیش افتادند و کوارتر چهارم را 
هم 13 بر 10 برنده شدند تا در مجموع با امتیاز 72 بر 54 برنده این 

دیدار باشند. 
صحبت هاى قبل از فینال 

النى کاپوچیانى در مورد صعود تیم ملى زنان به فینال کاپ آسیا 
گفت: براى این تاریخ سازى خیلى خوشحال هستم. چند ساعتى 
جشن مى گیریم و بعد سعى مى کنیم احساسات بازیکنان را کنترل 
کنیم تا براى بازى بعدى آماده شویم. النى کاپوچیانى، سرمربى 
تیم ملى در مورد این پیروزى بیان کرد: بازى بسیار خوبى بود. به 
بازیکنان گفته بودم این بازى با دیدارهاى دوستانه قبلى که با اردن 
انجام داده ایم متفاوت است چون تیم اردن تغییر کرده و بازى هاى 
بهترى در این تورنمنت انجام داده است. هم چنین گفته بودیم 
اگر سوار بازى باشید و از نظر امتیازى جلو بیفتید، تیم مقابل از 
نظر روانى به هم مى ریزند و همین اتفاق هم افتاد. ما از نظر دفاعى 
بهترین تیم تورنمنت هستیم. این یک دفاع ایرانى است که نشان 
مى دهد بازیکنان ما بسیار جنگنده هستند. او در ادامه بیان کرد: 
براى این تاریخ سازى خیلى خوشحال هستم. خیلى ها از من تشکر 
مى کنند اما باید ابتدا از بازیکنان و کادر تشکر کنند که با تمام 
وجود کار کردند. از تمام کسانى که در این مسیر با ما بودند ممنون 
هستیم. چند ساعتى جشن مى گیریم و خوشحال هستیم و بعد 
سعى مى کنیم احساسات بازیکنان را کنترل کنیم تا براى بازى 
بعدى آماده شویم. وى در مورد دیدار فینال این مسابقات که برنده 
دیدار تایلند با اندونزى است، گفت: احتمال برد اندونزى بیش تر 
است چون بازیکن آمریکایى دارد اما تیم تایلند هم تیم یک دستى 
است. باید ببینیم کدام تیم به فینال مى رسد. براى مان مهم نیست 
چون بچه هاى ما جنگنده ظاهر مى شوند. تینا عیسائیان، کاپیتان 
تیم ملى بسکتبال بیان کرد: به مردم قول داده بودیم که به فینال 
صعود کنیم. از حمایت هاى شان خیلى ممنون هستیم. با شرایطى 
که ما داریم خیلى سخت بود اما موفق شدیم به فینال صعود 

کنیم. به عنوان کاپیتان تیم خیلى خوشحال هستم. همه تیم 
دست به دست هم دادیم که به فینال برویم. امیدوارم قهرمان شویم. 

قول مى دهیم که فینال هم بازى خوبى شود. 
فینال

تیم ملى بسکتبال زنان ایران در فینال کاپ دسته دوم آسیا دیروز 
(شنبه، 28 مرداد) برابر اندونزى به میدان رفت و با حساب 55 بر 
54 شکست خورد. به این ترتیب اندونزى به عنوان قهرمان این دوره 
از مسابقات به دسته اول آسیا صعود کرد و ایران از صعود بازماند. 
تیم هاى ایران و اندونزى در حالى به مصاف هم رفتند که پیش از این 
در دور مقدماتى هم با هم دیدار کرده بودند که آن بازى هم با پیروزى 
اندونزى همراه بود. ملى پوشان ایران که براى اولین بار به فینال این 
رقابت ها رسیدند در کوارتر 16 بر 12 پیش افتادند اما اندونزى کوارتر 
دوم را 12 بر 9 به سود خود تمام کرد. با این حال نیمه اول با برترى 
25 بر 24 ایران همراه بود. هر چند در کوارتر سوم تیم ایران جلو بود 
اما 19بر 14 عقب افتاد و در امتیازات کلى هم اندونزى 43 بر 39

به برترى رسید. در کوارتر چهارم رقابت نزدیکى بین دوتیم شکل 
گرفت و در 15 ثانیه پایانى ایران با یک پرتاب سه امتیازى اختلاف 
امتیاز را کم کرد و 55 بر 54 اندونزى جلو بود. در ادامه این کوارتر 
نتیجه تغییر نکرد و اندونزى قهرمان شد. تیم ملى ایران که دومین 
حضور خود را در کاپ دسته دوم آسیا تجربه کرد، در دور مقدماتى 
مقابل مالزى و مغولستان به پیروزى رسید و با شکست برابر اندونزى 
به عنوان تیم دوم گروه خود به دور دوم مسابقات صعود کرد. در این 
مرحله با پیروزى مقابل قزاقستان براى اولین بار به جمع چهار تیم 
برتر کاپ آسیا راه پیدا کرد. ملى پوشان ایران در نیمه نهایى نیز اردن 
را شکست دادند و فینالیست شدند. تینا عیسیان، فائزه شهریارى، 
معصومه اسماعیل زاده، کیمیا تهرانى، ناهیده اسدى، دلارام وکیلى، 
فرناز خدامرادى، نگین رسولى، آیدا گل محمدى، مهلا عابدى، 
زینب غفارى و شیدا شجاعى بازیکنان ایران در این تورنمنت بودند 

که هدایت آنها را النى کاپوچیانى برعهده داشت. 
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گفت وگو

با شکست مقابل تیم بسکتبال اندونزى با شکست مقابل تیم بسکتبال اندونزى 

︑︀ر ︨︀زی ﹡﹫﹞﹥ ︑﹞︀م ︑︀ر ︨︀زی ﹡﹫﹞﹥ ︑﹞︀م 
د︠︐︣ان اــ︣ان! د︠︐︣ان اــ︣ان! 

  کوتاه
تسنیم: سعید مظفرى زاده درباره شکست یک بر صفر 
تراکتور مقابل پرسپولیس در هفته دوم لیگ برتر اظهار داشت: 
ما نسبت به مسابقه اول نمایش بهترى داشتیم و به نظرم به 
هماهنگى بهترى رسیدیم. با توجه به تغییرات گسترده زمان 
مى برد بازیکنان به شرایط تیم عادت کنند. من مطمئنم با این 
پتانسیل فنى بازى به بازى بهتر خواهیم شد. «صحبت هاى 
امیرحسین حسین زاده درباره کم کارى برخى بازیکنان در 
تراکتور واکنش هایى را در پى داشته است. آیا در این مورد با 
او صحبت کردید؟»، وى گفت: بله، من با حسین زاده صحبت 
کردم. از اینکه از صحبت هایش یک برداشت دیگر شده است، 
ناراحت بود. او گفت منظورم آن مساله نبود و کلى براى همدلى 
بازیکنان صحبت کردم. من هم با او صحبت کردم که از این به 
بعد دقت بیشترى در صحبت هایش داشته باشد تا سوءتفاهم 
پیش نیاید و خدشه اى به همدلى بازیکنان وارد نشود. مدیر 
تیم تراکتور درباره اینکه هوشنگ نصیرزاده اعلام کرده است 
منظور حسین زاده یک بازیکن خارجى بوده است، خاطرنشان 
کرد: به هر حال بازیکن داخلى و خارجى یکى هستیم. ما یک 
تیم هستیم و همه براى ما عزیز و محترم هستند. هیچ بازیکنى 
این حق را ندارد که در مورد بازیکن دیگر صحبت کند. منظور 
حسین زاده هم آن چیزى نبود که برداشت شد و خودش هم 
این را گفت. به هر حال باید در ادبیات خودمان دقت کنیم 
تا این سوءتفاهم پیش نیاید. مظفرى زاده در واکنش به این 
پرسش که ظاهرا صحبت هاى حسین زاده واکنش برخى 
بازیکنان را در پى داشته است، یادآور شد: خیر! من چنین 
چیزى ندیدم. در باشگاه چارچوب ها مشخص است. اگر 
مساله اى هم پیش بیاید از طریق باشگاه پیگیرى مى شود و 

من چنین چیزى ندیدم. 

بیــن المــلل
   تیم ملى فوتبال زنان سوئد مدال برنز جام جهانى 2023 را به دست آورد. مسابقه 
رده بندى جام جهانى زنان 2023 میان تیم هاى ملى سوئد و استرالیا برگزار شد که 
با پیروزى 2 بر صفر سوئدى ها به پایان رسید. فریدولینا رولفو (30) و کوزوار اصلانى 
(62) زننده دو گل تیم ملى سوئد در این بازى بودند. تیم ملى سوئد براى چهارمین بار 
در تاریخ صاحب مدال برنز جام جهانى زنان شد. همچنین سوئدى ها یکبار به مدال نقره 
این مسابقات دست یافته اند. فینال جام جهانى زنان 2023 میان تیم هاى ملى اسپانیا و 

انگلیس برگزار مى شود. 

  مهاجم انگلیسى بایرن مونیخ از اولین بازى اش در بوندس لیگا ابراز 
رضایت کرد. هرى کین که در برترى 4 بر صفر بایرن مونیخ در خانه وردربرمن 
در بازى افتتاحیه فصل جدید بوندس لیگاى آلمان و در اولین بازى اش براى 

باواریایى ها در این رقابت ها گلزنى کنند، پس از این دیدار گفت: 
شب خوبى بود و ما بازى را با گل زودهنگامى خوب شروع کردیم. 
بعد از آن بازى سختى بود. آنها در نیمه دوم خوب ظاهر شدند 
و چند موقعیت براى گلزنى داشتند. خوشحالم که توانستم گل 
دوم را بزنم. بعد از آن، بازیکنانى که به عنوان بازیکن ذخیره 
وارد زمین شدند کار بزرگى انجام دادند. وى افزود: از محیط 
جدید و باشگاه جدید البته کمى عصبى بودم، اما زمانى که 

در زمین حضور پیدا کردم، غریزه ام بر این مورد غلبه کرد و 
خوشحالم که نتیجه خوبى کسب کردیم. در مقایسه با بازى مان با 
لایپزیگ در سوپرجام آلمان، بازى خوبى بود. ما نسبت به آن بازى 
بهتر دفاع کردیم و بسیار خوشحالیم که توانستیم دروازه خود را 

بسته نگه داریم. 

با صداى رسا به من تهمت بزنند، 
ذره اى برایم مهم نیست 

ایسنا: نواب نصیرشلال براى قهرمانى آسیا به 
تازگى مسئولیت تیم ملى را بر عهده گرفته بود اما 
براى قهرمانى جهان عملکرد فنى اش زیر ذره بین 
است. آیا او براى هر چیزى خودش را آماده کرده  
است؟ وى گفت: «برخى  که بیرون اند، هر اتفاقى 
رخ دهد، ناراضى اند. فکر مى کنم آنها افرادى اند 
که حتى از وجود خودشان هم مقدارى ناراضى اند 
و در زندگى خودشان حال و اوضاع خوبى ندارند. 
موفق باشیم یا نباشیم، در هر صورت ناراضى اند. 
به عنوان کارشناس، قهرمان یا شهروند ایرانى 
حق اعتراض یا حتى تخریب دارند و این حق را 
برایشان قائلم اما حرفشان برایم اهمیتى ندارد. 
این افراد نشان دادند اگر در سیستم باشند به به و 
چه چه مى کنند و اگر نباشند معترض مى شوند. 
متاسفانه شاید این افراد دنبال جایگاه اند و اگر 
جایگاه نداشته باشند، معترض مى شوند. براى 
نمونه در قهرمانى آسیا در کره  جنوبى، ایران اول 
شد اما از امتیاز، رنگ و نوع مدال ها ایراد گرفتند. 
او افزود: هر کس مى خواهد با صداى رسا راجع به 
من صحبت کند و تهمت بزند و براى منِ نواب 
نصیرشلال ذره اى مهم نیست و ناراحت نمى شوم. 
تنها چیزى که براى من اهمیت دارد این است که 
آرامش و انگیزه ورزشکاران را حفظ کنم و بتوانم 

آنها را از این مسائل دور نگه دارم.

خارج ازمستطیل سبز

واکنش ژاوى به حضور فاتى در رئال:
شوخى مى کنید؟

به گزارش اسپورت، بارسلونا در هفته دوم 
لالیگا یکشنبه به مصاف کادیز خواهد رفت. 
ژاوى در نشستى خبرى به صحبت هاى اخیر 
کارلو آنچلوتى درباره آنسو فاتى واکنش نشان 
داد. کارلتو درباره فاتى گفته بود: او بازیکنى 
جوان و بااستعداد است و آینده اى درخشان 
دارد. این همه آن چیزى است که مى توانم درباره 
این بازیکن بگویم. این صحبت ها درباره مهاجم 
جوان بارسلونا باعث شد تا بعضى از رسانه هاى 
اسپانیایى از احتمال انتقال فاتى به رئال مادرید 
خبر بدهند. ژاوى درباره احتمال این انتقال گفت: 
شوخى مى کنید؟ من هفته قبل به صراحت درباره 
آنسو فاتى صحبت کردم. او میراثى براى اکنون 
و آینده بارسلوناست. واضح تر از این نمى توانم 
صحبت کنم. متوجه چنین بحث هاى بیهوده اى 

نمى شوم.

خبـــــر

پرسپولیس نتیجه خوبى 
مقابل تراکتور گرفت 

شاگردان گل محمدى موفق شدند تراکتور را شکست 
دهند. پرسپولیس دیدار دشوارى را توانست با موفقیت از 
پیش رو بردارد. به نظرم بردن تراکتور با این همه بازیکن با 
کیفیت و سرمربى خارجى آن هم در تبریز و مقابل چشم 
هواداران این تیم کار دشوارى است که بازیکنان به خوبى از 
پس آن برآمدند و سه امتیاز با ارزشى از تبریز به ارمغان آوردند. 
به هر حال مهم سه امتیاز بازى است و شما همه بازى هاى را 
یک بر صفر ببرى بهتر است تا یک بازى شش گل بزنى و بازى 
بعد مساوى کنى. فصل تازه شروع شده و تیم ها هنوز نشاط 
و شادابى لازم را پیدا نکردند و امتیازاتى که اول فصل جمع 
مى شوند در این راه خیلى مهم هستند و در پایان فصل به درد 
پرسپولیس مى خورند. پرسپولیس با اینکه نتایج خوبى در دو 
هفته اول گرفته ولى هنوز تیمش کامل نشده است و در برخى 
پست ها نیاز به جذب بازیکن دارد و اگر این اتفاق رخ ندهد 
تیم به زودى به مشکل خواهد خورد. امیدوارم آقاى درویش 
هرچه زودتر با فراهم کردن شرایط مالى بتواند پرسپولیس را 
به خواسته هایش برساند و در چند پستى که نیاز به خرید 
بازیکن وجود دارد بازیکن با کیفیت جذب شوند. شنیده ام 
یک بازیکن خارجى قرار است جذب شود و امیدوارم به کار 
پرسپولیس بیاید. در مورد تقابل هفته آینده با ذوب آهن 
هم باید بگویم ذوب آهن تیم خوبى است و محمد ربیعى 
از مربیان جوان و خوب و آینده دار فوتبال ایران است و تیم 
خوبى ساخته که هفته اول برد خوبى داشت و این هفته هم 
واقعا پا به پاى سپاهان جنگید و این تیم را خیلى اذیت کرد 
و براى پرسپولیس هم حریف آسانى نخواهد بود. امیدوارم 
پرسپولیس از یک بازى سخت دیگر هم به سلامت عبور کند 
و نه امتیازى شود. حیف است اگر این بازى هم بدون حضور 
تماشاگران باشد و امیدوارم با حل مشکلات ورزشگاه شاهد 

حضور هواداران باشیم تا یار دوازدهم تیم باشند. 

امیرحسین اصلانیان مهاجم سال هاى نه 
چندان دور پرسپولیس در خصوص شرایط 

این تیم در لیگ برتر صحبت کرد.
  درباره پیروزى پرسپولیس مقابل 

تراکتور چه نظرى دارید؟
این همه  با  تبریز  در  امتیاز   3  کسب 
هزینه اى که تراکتور انجام داده و استادیوم 
نیز پر تماشاگر بود، نتیجه خیلى عالى رقم 
خورد. از قبل انتظار چنین بازى بدى را از 
تراکتور نداشتم، چون آن ها بازیکنان خوبى 
را جذب کرده بودند. اما هنوز بازیکنان شان 
با یکدیگر هماهنگ نیستند و در دو دیدار 
با تیم هاى سپاهان و پرسپولیس امتیازى 
به دست نیاوردند. تا اینجاى کار فقط سپاهان 
و پرسپولیس بازى هاى خیلى خوب و روانى را 
به نمایش گذاشته اند؛ سایر تیم ها هنوز شرایط 
تاکتیکى خوبى از لحاظ هماهنگى تیمى 
ندارند و باید چند هفته از مسابقات بگذرد تا 

نفرات شان هماهنگ شوند. 
فرصت کم گلزنى براى تیم پرسپولیس 
در دو دیدار مقابل آلومینیوم اراك و تراکتور 

ایجاد شد!
 قطعا باید پرسپولیس در بازى هاى خود 
بیشتر موقعیت گلزنى خلق کند تا در طول 
بازى چند گل به ثمر برساند. اگر پورحمیدى 
نبود شاید پرسپولیس نمى توانست گل بزند، 
اما جالب اینجاست که دروازه بان تراکتور به 
تیم ملى دعوت شده، مثل اینکه مربیان تیم ملى 
اصلا بازى هاى لیگ برتر را نگاه نمى کنند و 
از قبل لیست اسامى ملى پوشان اعلام شده 
است. تراکتور 6 امتیاز را روى اشتباهات گلر و 

مدافعان شان از دست داده است.  

درباره اعتراض بازیکنان پرسپولیس به 
شرایط مالى شان نظر شما چیست؟

رهاکردن  مورد  در  بازیکنان  منظور   
پرسپولیس را متوجه نشدم، مگر باشگاه 
مدیرعامل ندارد؟ آن ها شفاف نگفتند که چه 
کسى پرسپولیس را وِل کرده است! بازیکنان 
دوپهلو و کنایه آمیز صحبت کردند و معلوم نبود 
به چه کسانى اعتراض داشتند تا از پرسپولیس 
منتظر  فقط  فوتبالیست ها  کنند.  حمایت 
هستند که فصل تمام شود. چون اسم شان 
فوتبالیست است تنها دنبال بالابردن اعداد و 
ارقام قراردادهاى شان هستند. باید یک نهاد یا 
سازمانى روى قرارداد ها نظارت کند تا فوتبال 
ایران به کلى از بین نرفته است. اگر قرار است 
قرارداد ها بالا برود در حدود 10 درصد براى 
بازیکنان ملى پوش افزایش قیمت در نظر 

گرفته شود. 

مرتضى فنونى زاده 
 کارشناس فوتبال 

امیرحسین اصلانیان: 
انتظار چنین بازى 

بدى را 
از تراکتور نداشتم

مدافع تیم فوتبال پرسپولیس مى گوید: 
شرایط مالى دو باشگاه پرطرفدار تهرانى طورى 
است که به دنبال هزار تومان هستند. مرتضى 
پورعلى گنجى در گفت وگو با ایسنا، به بررسى 
شرایط این روزهاى پرسپولیس و پرداخت و 
اظهارکرد: در 2 باشگاه استقلال و پرسپولیس 
به دنبال هزار تومان و دو هزار تومان هستند و 

این موضوع واقعا زشت است.
 به عنوان سوال اول درباره شرایط تیم 
صحبت کن. بعد از تمرینات پیش فصل با 
برد مقابل آلومینیوم لیگ را شروع کردید.

همیشه اولین بازى لیگ سخت است. تیم ها 
از هم شناخت ندارند و از طرفى از رقبا آنالیزى 
وجود ندارد. به همین دلیل بازى سختى در هفته 
اول داشتیم. مجتبى حسینى مربى کاربلد و 
خوب لیگ است و مقابل آنها بازى سختى 
داشتیم اما خوب کار کردیم و توانستیم سه 
امتیاز بازى را بگیریم. به تیم آلومینیوم و مجتبى 
حسینى هم خسته نباشید مى گوییم. مجتبى 

حسینى به هر تیمى رفته است، بازیکنان جوان 
و نخبه اى را پرورش داده است.

به نظر  آلومینیوم  مقابل  بازى  در   
نفوذهاى  روى  ویژه اى  حساب  مى رسید 
بار  چند  بودید.  کرده  باز  نعمتى  على 
سروش رفیعى پشت مدافعان حریف براى 
او پاس ارسال کرد و یکبار هم خودت این 
کار را انجام دادى و از این راه هم به گل 
این موضوع هم صحبت  رسیدید. درباره 

کن.
وقتى بازى گره مى خورد و تیم حریف بسته 
بازى مى کند، طبیعى است که راه هاى مختلفى 
را براى حمله کردن در نظر بگیریم و در این بازى 
هم پاس هاى پشت دفاع ارسال کردیم که یکى 
از آنها به گل تبدیل شد. تمام مدافعان چپ و 
راست تیم هاى دنیا مى توانند تاثیرگذار باشند و 
خوشحالیم که در این بازى على نعمتى یک گل 

سه امتیازى به ثمر رساند.
 یک نکته مهم در بازى برابر آلومینیوم 

حضور  بدون  پرسپولیس  که  بود  این 
تماشاگر به میدان رفت. نظرت درباره این 

موضوع چییست؟
فوتبال بدون تماشاگر ارزش و اهمیتى ندارد. 
فوتبال با حضور تماشاگر ارزش دارد. کار قشنگى 
نبود که اولین بازى تیمى که قهرمان شده است، 
بدون تماشاگر برگزار کنند، امیدوارم حداقل از 
این به تمهیداتى در نظر بگیرند که ما در مقابل 

هوادارانمان بتوانیم بازى کنیم.
بازیکنان  برخى  و  پیروانى  افشین 
تیمتان بعد از بازى برابر تراکتور از شرایط 
که  گفتند  و  کردند  انتقاد  باشگاه  مالى 
حتى  نمى کند.  حمایتى  هیچ  هیچکس 
گفتند آقاى درویش یکبار هم به تمرین 

نیامده است. واقعا اوضاع چطور است؟
واقعا خنده دار است که همیشه باید درباره 
پول صحبت کنیم، هر چند در کشور ما این 
موضوع عادى شده است. نمى خواهم فوتبال 
بازى کردن در ایران را با شغل هاى دیگر مقایسه 

کنم اما زحمت و استرس زیادى دارد و باید 20
سال از همه زندگیت بزنى و بعد که به جایى 
رسیدى و اسم و رسم پیدا کردى و به تیم هایى 
مثل استقلال و پرسپولیس رسیدى دغدغه 
این مسائل را داشته باشیم. ما در استقلال و 
پرسپولیس به دنبال هزارتومان دو هزارتومان 
هستیم و این موضوع واقعا خنده دار و زشت 
است. خیلى زشت است درباره پول صحبت 
کنیم. هیچکس هم از ما حمایت نمى کند. 
پارسال پدرمان درآمد و همه جام ها را درو 
کردیم اما بعد از آن نه تنها حمایتى نشد بلکه 
حمایت ها کمتر هم شد. ما باید به غیر از فوتبال 
با چیزهاى دیگر هم بجنگیم. امیدوارم  حمایت 
بیشترى شود و از لحاظ مالى تیم تحت حمایت 
باشد. تیمى که همه ارکان آن تلاش مى کنند 
تا به جایى برسیم و موفق شویم امیدوارم مورد 
حمایت بیشترى باشد. ما نماینده کشور در آسیا 
هستیم و امیدوارم روزى برسد که دیگر درباره 

این مسائل صحبت نکنیم.

انگلیس برگزار مى شود. 

  مهاجم انگلیسى بایرن مونیخ از اولین بازى اش در بوندس لیگا ابراز 
4رضایت کرد. هرى کین که در برترى 4رضایت کرد. هرى کین که در برترى 4 بر صفر بایرن مونیخ در خانه وردربرمن 
در بازى افتتاحیه فصل جدید بوندس لیگاى آلمان و در اولین بازى اش براى 

باواریایى ها در این رقابت ها گلزنى کنند، پس از این دیدار گفت: 
شب خوبى بود و ما بازى را با گل زودهنگامى خوب شروع کردیم. 
بعد از آن بازى سختى بود. آنها در نیمه دوم خوب ظاهر شدند 
و چند موقعیت براى گلزنى داشتند. خوشحالم که توانستم گل 
دوم را بزنم. بعد از آن، بازیکنانى که به عنوان بازیکن ذخیره 
وارد زمین شدند کار بزرگى انجام دادند. وى افزود: از محیط 
جدید و باشگاه جدید البته کمى عصبى بودم، اما زمانى که 

در زمین حضور پیدا کردم، غریزه ام بر این مورد غلبه کرد و 
خوشحالم که نتیجه خوبى کسب کردیم. در مقایسه با بازى مان با 
لایپزیگ در سوپرجام آلمان، بازى خوبى بود. ما نسبت به آن بازى 
بهتر دفاع کردیم و بسیار خوشحالیم که توانستیم دروازه خود را 

مرتضى پورعلى گنجى: 

در پرسپولیس و استقلال دنبال هزار تومان و 2 هزار تومان هستیم!

برخى رسانه هاى آلمانى از جمله 
بیلد ادعا کرده اند که سردار آزمون 
مورد توجه چند باشگاه اروپایى 
قرار گرفته که میلان یکى از آنها 
محسوب مى شود. گفته شده 
ستاره ایرانى باشگاه بایرلورکوزن 
حتى با میلان به توافق شخصى 

دست یافته است.  
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